

تحية طيبة وبعد ,,,,,,

With reference to the article published on some websites regarding a shareholder's complaint against our company announcing the acquisition of 100% of Prime Speed Healthcare Company on 3/31/2021, please note the following:

1- An acquisition contract was signed after the board of directors on March 31 on Prime Speed Healthcare Company from our side and before new facts emerged, and due to the objection of the Financial Supervisory Authority on the value, one working day later, the contract became as if it did not include a rejected value that was not approved by the Financial Supervision This was evident in the disclosures of the Financial Supervisory Authority on 4/4/2021 and our subsequent disclosures on 4/4/2021, 4/5/2021 and 5/23/2021, which means that the information about the non-acquisition of the entire aforementioned company is clearly known to all dealers.

2- All members of the Board of Directors are not prohibited from traveling. The Chairman of the Board of Directors has been on his annual leave with his family in the United States of America since Monday, August 23, and arrives, on Tuesday, August 31, to Cairo.

Our company reserves the right to take all legal measures, both criminal and civil, against anyone who is tempted to defame .

بالإشارة الى المقالة المنشورة في بعض المواقع الالكترونية الخاصة بشكوى احد المساهمين ضد شركتنا بالاعلان عن الاستحواذ على نسبة ١٠٠ ٪ على شركة برايم سبيد للرعاية الصحية بتاريخ ٢٠٢١/٣/٣١ برجاء العلم بما يلي :

١- تم توقيع عقد استحواذ بعد مجلس إدارة يوم ٣١ مارس الماضي علي شركة برايم سبيد للرعاية الصحية من جانبنا وقبل أن تظهر حقائق جديدة وبسبب اعتراض السادة الهيئة العامة للرقابة المالية علي القيمة بعدها بيوم عمل واحد أصبح العقد كأن لم يكن لتضمنه قيمة مرفوضة غير معتمدة من الرقابة المالية وكان ذلك واضحا في إفصاحات هيئة الرقابة المالية بتاريخ ٢٠٢١/٤/٤ وإفصاحاتنا اللاحقة بتاريخ ٢٠٢١/٤/٤ و ٢٠٢١/٤/٥ و ٢٠٢١/٥/٢٣ مما يعني أن معلومة عدم الإستحواذ علي كامل الشركة المذكورة معروفة لجميع المتعاملين بصورة واضحة.

٢- السادة أعضاء مجلس الإدارة حالياً جميعهم غير ممنوعين من السفر ويتواجد السيد رئيس مجلس الإدارة في إجازته السنوية مع أسرته بالولايات المتحدة الأمريكية منذ الاثنين ٢٣ أغسطس ويصل بسلامة الله تعالى الثلاثاء ٣١ أغسطس إلي أرض الوطن.

تحتفظ شركتنا بالحق في اتخاذ كافة الإجراءات القانونية بشقيها الجنائي والمدني ضد كل من تسول له نفسه التشهير بشركتنا بغرض التأثير علي سمعة الشركة أو مساهميتها

تحريراً في : ٢٠٢١-٨-٣١

وتفضلوا بقبول فائق الأحرارم ،،،

مدير علاقات المستثمرين

عادل خليل

